

## Unlock Exclusive Benefits for Your Corporate Groups & Event Bookings! 预订商务团体与活动, 立即解锁尊享礼遇!



Promotion Period: 1 February – 30 September 2026 (both dates inclusive)

促销期间: 2026年2月1日 – 9月30日 (含首尾日期)

Stay Period: 1 February – 31 December 2026

住宿日期: 2026年2月1日 – 12月31日

### Promotion Benefits 促销福利:

#### For booking of 20 to 39 rooms 预订20至39间客房

- Designated express check-in and check-out service.  
指定快速入住和退房服务。
- One complimentary suite upgrade, subject to availability.  
一次免费套房升级, 视供应情况而定。

#### For booking of 40 rooms or above 预订40间或以上的房间

- Designated express check-in and check-out service.  
指定快速入住和退房服务。
- One complimentary suite upgrade for every 20 rooms booked (maximum of 3 upgrades per group), subject to availability.  
每预订 20 间客房可免费升级一间套房 (每团最多可享 3 间套房升级), 视供应情况而定。
- A choice of the following options (choose 1 of 3):  
以下选项选择一个 (从三项中选1项):
  - A welcome evening reception (canapes and standard welcome beverages) on the main arrival day.  
主团抵达当晚提供小吃和欢迎饮品。
  - One-time in-house group wellness or experiential programmes (e.g. morning energising yoga and meditation session / ceramic-making workshop / tea appreciation and mindfulness experience / local cuisine cooking demonstration, or comparable activity).  
酒店内一次性团体健康或体验项目 (例如: 晨间瑜伽与冥想课程 / 陶艺工作坊 / 茶艺与静修体验 / 当地美食烹饪演示, 或类似活动)。
  - A complimentary one-way coach transfer to a designated location (e.g. HKCEC, AWE, Kai Tak Sports Park, or an equivalent venue).  
免费旅游车单程至指定地点 (如香港会议展览中心、亚洲博览馆、启德体育园或同等场所)。
- Hospitality room for late check-out (maximum 2 rooms per group, subject to availability).  
每团最多两间贵宾休息室延迟退房, 视供应情况而定。
- For in-house meetings, one scheduled tea break will be upgraded to a themed break.  
酒店内举办会议, 将提供一次性预定的茶歇升级为主题茶歇。

#### Terms & Conditions 条款及细则:

- The booking must be confirmed with the hotel on or before 30 September 2026 to enjoy the benefits • The booking terms and conditions vary by hotel and are subject to each property's individual policies • In the event of any dispute, the hotel's decision shall be final and conclusive.
- 预订必须在2026年9月30日或之前与酒店确认, 以享受相关优惠 • 预订条款及细则因酒店而异, 并且受各酒店政策约束 • 如有任何争议, 酒店的决定应为最终且具有决定性。